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Protokół nr XXXV/21 z sesji zdalnej Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 

15 grudnia 2021 r. 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum. 

Obrady XXXV zdalnej sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego VI kadencji otworzył  

o godz. 1300 Przewodniczący Rady Powiatu Pszczyńskiego Paweł Sadza. Następnie 

powitał wszystkich radnych (zał. nr 1 do prot. – lista obecności radnych) oraz 

Kierowników, Dyrektorów, Naczelników, a także wszystkich tych, którzy w ramach 

swojej pracy w mediach obserwują obrady dzisiejszej sesji. Następnie poinformował, 

iż zgodnie z par. 18 ust. 2a Statutu Powiatu obrady Rady są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Z kolei przebieg sesji 

zostanie zarejestrowany na karcie CF (compact flash), nagranie to stanowić będzie 

załącznik do protokołu. Kolejno poinformował, iż obrady odbywać się będą zgodnie 

z klauzulą informacyjną dotyczącą obowiązku informacyjnego RODO w sprawie 

nagrywania przebiegu sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego. Następnie poprosił 

radnych o potwierdzenie swojej obecności na oprogramowaniu Esesja. Przekazał, 

że ustawowy skład Rady wynosi 23 radnych i na podstawie potwierdzeń 

uczestnictwa, w sesji zdalnej uczestniczy 23 radnych. Następnie przekazał, że liczba 

ta stanowi kworum, co umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał. Podał, 

że wszyscy radni otrzymali porządek obrad (zał. nr 2 do prot.), w związku z tym 

zapytał, czy ktoś z radnych, bądź Zarządu zgłasza jego uzupełnienie?  

P. Starosta w imieniu Zarządu Powiatu poprosiła o uzupełnienie porządku obrad sesji  

o projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/306/21 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego z dnia 24 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za usunięcie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od usunięcia pojazdu w roku 2022 (Druk Nr 4). Ponadto 

poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach Komisji. 

Kolejno Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos, wobec ich braku, zarządził 5 –minutową przerwę w obradach, celem 

wprowadzenia projektu do porządku obrad w systemie Esesja.  

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie imienne  

wniosek Zarządu Powiatu o uzupełnienie porządku obrad poprzez dodanie  

w pkt 4 ppkt 5, tj. projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/306/21 
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Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 24 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości 

kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu w roku 2022 (Druk Nr 

4) (podczas głosowania zdalnego obecnych było 23 radnych) (zał. nr 3 do 

prot.). 

Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania, porządek obrad został 

uzupełniony o dodatkowy projekt uchwały.  

Kolejno Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie imienne przyjęcie porządku 

obrad ze zmianą (podczas głosowania zdalnego obecnych było 23 radnych)  

(zał. nr 4 do prot.).  

Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania, porządek obrad został 

przyjęty przez Wysoką Radę pozytywnie jednogłośnie. 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 24 listopada 2021 r. 

Prowadzący obrady przystąpił do realizacji punktu 2 porządku obrad, tj. przyjęcia 

protokołu z XXXIV sesji Rady z dnia 24 listopada 2021 r. Poinformował, że do dnia 

dzisiejszej sesji, nikt z radnych nie złożył wniosku o dokonanie zmian w zapisie 

protokołu wyłożonym do wglądu. W związku z powyższym zapytał radnych, czy ktoś 

chciałby, to uczynić w dniu dzisiejszym? Przypomniał, że zgodnie z par. 11, ust.1a 

Statutu Powiatu głosowania jawne na sesjach Rady odbywają się za pomocą 

urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych, czyli za pomocą tabletów. Wobec braku chętnych do zabrania głosu, poddał 

pod głosowanie imienne, projekt protokołu z XXXIV sesji Rady Powiatu (podczas 

głosowania zdalnego obecnych było 23 radnych) (zał. nr 5 do prot.). 
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Głosowanie: 

za - 22 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 1 głos 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania, powyższy protokół został 

przyjęty pozytywnie większością głosów przez Wysoką Radę. 

Ad. 3 Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt 3 porządku obrad dotyczy 

sprawozdania  Starosty z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym, po czym 

poprosił p. Starostę o jego przedstawienie. 

Starosta Pszczyński Barbara Bandoła przedstawiła sprawozdanie z pracy Zarządu 

Powiatu Pszczyńskiego w okresie od dnia 24 listopada 2021 r. do dnia 14 grudnia 

2021 r. (zał. nr 6 do prot.). Poza treścią sprawozdania podziękowała za 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XXXIV/306/21 Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 24 listopada 2021 r. w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości 

kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu w roku 2022, bowiem 

dostrzeżono w niej niuans, który niestety należy poprawić, nie czekając na to, 

aż zrobi to nadzór prawny Wojewody. Ponadto przekazała, że uzupełnieniem 

do sprawozdania są aktualne informacje nt. sytuacji rynku pracy w Powiecie 

Pszczyńskim zamieszczone na oprogramowaniu Esesja. Poinformowała, że można 

w nich wyczytać, że stopa bezrobocia w porównaniu do roku poprzedniego spadła, 

bowiem w roku ubiegłym w grudniu wynosiła 3,9%, a teraz wynosi 3,4%. Przekazała, 

że w tabeli nr 3 można zobaczyć napływ osób bezrobotnych, który w grudniu 

zeszłego roku wynosił 213 osób, zaś w roku bieżącym wynosi 117 osób. Dodała, 

że w dokumencie można znaleźć również inne szczegółowe dane rynku pracy na 

terenie Powiatu Pszczyńskiego. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania do 

przedmiotowego sprawozdania, wobec ich braku, zamknął ten punkt porządku obrad. 
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Ad. 4 Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał. 

Przewodniczący Rady przekazał, że punkt czwarty porządku obrad dotyczy 

rozpatrzenia projektów uchwał Rady Powiatu oraz ich podjęcia. Dodał, że dziś 

ma miejsce sesja budżetowa, która jest ważną w życiu każdego samorządowca. 

Ad. 4.1) 

Prowadzący obrady realizując ten punkt porządku obrad przekazał, że pierwszy 

projekt uchwały dotyczy przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Pszczyńskiego na lata 2022-2030, z kolei następny budżetu Powiatu 

Pszczyńskiego na 2022 rok, po czym udzielił głosu p. Staroście. 

P. Starosta poprosiła o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie 

budżetu Powiatu Pszczyńskiego na 2022 rok oraz w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata 2022-2030, zgodnie 

z załącznikiem nr 7 do protokołu. Poinformowała, że treść autopoprawki została 

omówiona przez p. Skarbnika Powiatu na wszystkich Komisjach Stałych Rady 

Powiatu Pszczyńskiego. 

Ad. 4.1a)  

Przewodniczący Rady poinformował, że pierwszy podpunkt dotyczy przedstawienia 

projektów uchwał. Przekazał, że wszyscy radni zapoznali się z ich treścią  

na oprogramowaniu Esesja, jak również podczas posiedzenia Komisji, na którym  

ich szczegółowego przedstawienia dokonał Skarbnik Powiatu. W związku 

z powyższym dokonał ich odczytania zgodnie z załącznikiem nr 8 do protokołu. 

Ad. 4.1b) 

Prowadzący obrady udzielił głosu przedstawicielowi Zarządu Powiatu w imieniu,  

którego wystąpił Marek Dutkowski Skarbnik Powiatu (zał. nr 9 do prot.).  

Przewodniczący Rady podziękował przedmówcy dodając, że jego wypowiedź 

zawsze napawa dużą dozą optymizmu. 

Ad. 4.1c) 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady  

do przedłożonych projektów uchwał w sprawach: budżetu Powiatu Pszczyńskiego  

na 2022 rok wraz z autopoprawką oraz przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata 2022-2030 wraz z autopoprawką. 
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Przewodniczący Komisji Finansów Waldemar Lipus odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 9 grudnia 2021 r. (zał. nr 10 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Zdzisław 

Grygier przedstawił pozytywną opinię Komisji z dnia 13 grudnia 2021 r. (zał. nr 11 

do prot.). 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko przedstawił pozytywną 

opinię Komisji z dnia 13 grudnia 2021 r. (zał. nr 12 do prot.). 

Ad. 4.1d) 

Przewodniczący Rady poinformował, że następny podpunkt dotyczy przedstawienia 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach. W związku z powyższym 

zapoznał radnych z: 

-  Uchwałą Nr 4200/I/206/2021 I Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie opinii 

o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Pszczyńskiego projekcie uchwały budżetowej 

na 2022 rok (zał. nr 13 do prot.), 

- Uchwałą Nr 4200/I/207/2021 I Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie opinii 

o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Pszczyńskiego projekcie uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pszczyńskiego (zał. nr 14 do prot.),  

- Uchwałą Nr 4200/I/208/2021 I Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie opinii 

o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały 

budżetowej Powiatu Pszczyńskiego na 2022 rok (zał. nr 15 do prot.). 

Ad. 4.1e) 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję na temat przedmiotowych projektów uchwał 

Rady Powiatu Pszczyńskiego, wobec braku chętnych do zabrania głosu, zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

Ad. 4.1f) 

Następnie prowadzący obrady poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały Rady 

Powiatu Pszczyńskiego w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Pszczyńskiego na lata 2022 - 2030 wraz z autopoprawką (podczas 

głosowania zdalnego obecnych było 23 radnych) (zał. nr 16 do prot.). 
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Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 2 głosy 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XXXV/313/21 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Pszczyńskiego na lata 2022 - 2030, została przyjęta pozytywnie większością 

głosów przez Radę Powiatu (zał. nr 17 do prot.). 

W dalszej kolejności prowadzący obrad poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały Rady Powiatu Pszczyńskiego w sprawie budżetu Powiatu Pszczyńskiego 

na 2022 rok wraz z autopoprawką (podczas głosowania zdalnego obecnych 

było 23 radnych) (zał. nr 18 do prot.).  

Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XXXV/314/21 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie budżetu Powiatu Pszczyńskiego na 2022 rok,  

została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 19 do prot.).  

Kolejno podziękował radnym i pogratulował Zarządowi Powiatu, życząc powodzenia  

w realizacji powierzonego przez Radę Powiatu budżetu. 

Ad. 4.2) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

pszczyńskiego na rok 2022, po czym poprosił o przedstawienie opinii przez jedną 

Komisję stałą Rady Powiatu.   

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 13 grudnia 2021 r. (zał. nr 20 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, wobec 

braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 
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pszczyńskiego na rok 2022 i poddał go pod głosowanie imienne (podczas 

głosowania zdalnego obecnych było 23 radnych) (zał. nr 21 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXV/315/21 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu pszczyńskiego na rok 2022, została 

przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 22 do prot.). 

Ad. 4.3) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy zmian budżetu 

Powiatu Pszczyńskiego na 2021 rok, po czym poprosił o przedstawienie opinii 

przez wszystkie Komisje Stałe Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Waldemar Lipus odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 9 grudnia 2021 r. (zał. nr 23 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Zdzisław 

Grygier odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 13 grudnia 2021 r. (zał. nr 24 

do prot.). 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 13 grudnia 2021 r. (zał. nr 20 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, wobec 

braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu Powiatu Pszczyńskiego na 2021 rok i poddał go pod głosowanie imienne  

(podczas głosowania zdalnego obecnych było 23 radnych) (zał. nr 25 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XXXV/316/21 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmian budżetu Powiatu Pszczyńskiego na 2021 rok,  

została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 26 do prot.). 

Ad. 4.4) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata 2021-2030, 

po czym poprosił o przedstawienie opinii przez wszystkie Komisje Stałe Rady 

Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Waldemar Lipus odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 9 grudnia 2021 r. (zał. nr 23 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Zdzisław 

Grygier odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 13 grudnia 2021 r. (zał. nr 24 

do prot.). 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 13 grudnia 2021 r. (zał. nr 20 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, wobec 

braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata 2021-2030 

i poddał go pod głosowanie imienne (podczas głosowania zdalnego obecnych 

było 23 radnych) (zał. nr 27 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 22 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 1 głos 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XXXV/217/21 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Pszczyńskiego na lata 2021-2030, została przyjęta pozytywnie większością głosów 

przez Radę Powiatu (zał. nr 28 do prot.). 

Ad. 4.5) 

Prowadzący obrady przekazał, iż ostatni projekt uchwały został wprowadzony  

na dzisiejszej sesji i dotyczy zmiany Uchwały Nr XXXIV/306/21 Rady Powiatu 
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Pszczyńskiego z dnia 24 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za usunięcie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od usunięcia pojazdu w roku 2022, po czym otworzył  dyskusję  

nad projektem uchwały, wobec braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie imienne (podczas głosowania zdalnego 

obecnych było 23 radnych) (zał. nr 29 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXV/318/21 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/306/21 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego z dnia 24 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za usunięcie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od usunięcia pojazdu w roku 2022, została przyjęta pozytywnie 

jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 30 do prot.). 

Ad. 5 Zatwierdzenie Planu Pracy Rady Powiatu Pszczyńskiego na 2022 rok.  

Przewodniczący Rady przekazał, że niniejszy punkt dotyczy zatwierdzenia Planu 

Pracy Rady Powiatu Pszczyńskiego na 2022 rok, który został udostępniony radnym 

wraz z materiałami na sesję na oprogramowaniu Esesja. Następnie zapytał, czy ktoś 

zgłasza jakieś zapytania do jego treści? Wobec braku chętnych do zabrania głosu, 

poddał pod głosowanie imienne zatwierdzenie Planu Pracy Rady Powiatu 

Pszczyńskiego na 2022 rok (podczas głosowania zdalnego obecnych było 

23 radnych) (zał. nr 31 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Plan Pracy Rady Powiatu Pszczyńskiego  

na 2022 rok, został przyjęty pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 32  

do prot.). 
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Ad. 6 Zatwierdzenie Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady przekazał, że punkt szósty porządku obrad, to zatwierdzenie  

Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok, który również został udostępniony 

radnym wraz z materiałami na sesję na oprogramowaniu Esesja. Następnie zapytał,  

czy ktoś zgłasza jakieś zapytania, bądź uwagi do ww. planu kontroli? Wobec braku 

chętnych do zabrania głosu, poddał pod głosowanie zatwierdzenie Planu Kontroli 

Komisji Rewizyjnej na 2022 rok (podczas głosowania zdalnego obecnych było 

23 radnych) (zał. nr 33  do prot.). 

Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Plan Kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok, 

został przyjęty pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr  34 do prot.). 

Ad. 7 Zatwierdzenie planów pracy Komisji Rady na rok 2022. 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt siódmy porządku obrad dotyczy 

zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady na rok 2022. Podał, że przedmiotowe 

Plany zostały szczegółowo omówione na posiedzeniach Komisji, jak również 

udostępnione na oprogramowaniu Esesja wraz z  porządkiem obrad poszczególnych 

Komisji i sesji.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie imienne 

zatwierdzenie Planu Pracy Komisji Finansów na 2022 rok (podczas głosowania 

zdalnego obecnych było 23 radnych)(zał. nr  35 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Plan Pracy Komisji Finansów na 2022 rok, 

został przyjęty pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 36 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie imienne zatwierdzenie  

Planu Pracy Komisji Gospodarki Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 2022 rok  

(podczas głosowania zdalnego obecnych było 23 radnych) (zał. nr 37 do prot.). 
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Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Plan Pracy Komisji Gospodarki, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska na 2022 rok, został przyjęty pozytywnie jednogłośnie  

przez Radę Powiatu (zał. nr 38 do prot.). 

Kolejno Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie imienne zatwierdzenie  

Planu Pracy Komisji Spraw Społecznych na 2022 rok (podczas głosowania 

zdalnego obecnych było 23 radnych) (zał. nr 39 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Plan Pracy Komisji Spraw Społecznych  

na 2022 rok, został przyjęty pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu  

(zał. nr 40 do prot.). 

Ad. 8 Odpowiedzi na interpelacje.  

Przewodniczący Rady przekazał, że punkt ósmy porządku obrad, to odpowiedzi  

na interpelacje. Kontynuując poinformował, że na ostatniej sesji złożone zostało 

zapytanie przez radnego Michała Pudełko, zapytanie przez radnego Alojzego 

Wojciecha do Sprawozdania Starosty z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym 

oraz jego prośba. W związku z powyższym zapytał, czy wymagają ona 

doprecyzowania? 

Radny Michał Pudełko odpowiedział przecząco. 

Radny Alojzy Wojciech podziękował Zarządowi Powiatu i p. Staroście za otrzymane 

odpowiedzi i zrealizowanie zobowiązania co do naprawy drogi. 

Wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady zamknął 

ten punkt porządku obrad. 
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Ad. 9 Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że ten punkt porządku obrad dotyczy składania 

interpelacji i zapytań przez radnych. Przypomniał, że zgodnie z par. 20 ust. 4 Statutu 

Powiatu interpelacje i zapytania składane są na piśmie do Przewodniczącego Rady,  

który przekazuje je niezwłocznie Staroście. Starosta, lub osoba przez niego 

wyznaczona, jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż 

w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania. W obecnej sytuacji, 

po zgłoszeniu na dzisiejszej sesji interpelacji, bądź zapytania, proszę o ich 

niezwłoczne przesłanie drogą elektroniczną do Biura Rady Powiatu. Wobec 

powyższego zapytał, czy ktoś z radnych wyraża chęć na ich złożenie? 

Radny Marian Szwarc przekazał, że w związku z budową, bądź przebudową  

ul. Wodzisławskiej został wybudowany również nowy chodnik, na którym patrząc  

od strony Pszczyny w rejonie „Cyranki” stoją cztery słupy oświetleniowe, na których 

wypadałoby powiesić dwie oprawy, aby dokończyć ciąg chodnika. W związku  

z powyższym złożył interpelację (załącznik nr 41 do protokołu) z prośbą o jej 

przekazanie do Wojewódzkiego Zarządu Dróg w Katowicach. Dodał, że w tej sprawie 

zwrócili się do niego mieszkańcy. Przekazał, że jego zdaniem dobudowanie dwóch 

opraw do istniejących czterech słupów stanowi niewielką kwotę. Dodał, że nie wie,  

czy nie zrobiono tego z oszczędności, czy zapomniano o tym. Przekazał, że złoży 

interpelację na piśmie, aby ewentualnie projektant dobudował dwie oprawy 

o wartości, jak sądzi, niecałego 1 000 zł. Dodał, że jest to niewielki wydatek, 

a na pewno udogodnienie dla mieszkańców, bowiem doświetlony zostanie chodnik. 

Przekazał, że odcinek w Porębie został zrobiony i co drugi słup posiada oprawę, zaś 

patrząc w kierunku „Cyranki” pominięto cztery słupy i wypadałoby dobudować tam 

dwie oprawy. 

Przewodniczący Rady przekazał, że projektant będzie miał problem 

z dobudowaniem, bo jego zdaniem musi się tym zająć firma wykonawcza. Wyraził 

nadzieję, że przedmówca dosyć precyzyjnie opisze wszystko w interpelacji, bowiem 

wypowiedź radnego nie była na początku słyszalna. 

Radny Marian Szwarc przekazał, że w treści napisze kilometraż. Dodał, że jest 

to niewielki temat i koszt, ale został zauważony przez mieszkańców.   

Wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady, 

zamknął ten punkt porządku obrad. 
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Ad. 10 Wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt siódmy dotyczy składania wniosków  

i oświadczeń radnych, po czym zapytał, kto z radnych zgłasza jakieś wnioski,  

czy oświadczenia, wobec braku chętnych do zabrania głosu, zamknął ten punkt 

porządku obrad.  

Ad. 11 Informacje bieżące. 

W sprawach bieżących Przewodniczący Rady poinformował, że na oprogramowaniu 

Esesja w informatorze dla radnych umieszczone zostały m.in: informacja Starosty  

dot. wykonania Uchwały Nr XXXIV/302/21 z dnia 24 listopada 2021 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Starosty Pszczyńskiego z dnia 18 października 2021 

r. oraz wszystkie trzy uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej dot. Wieloletniej 

Prognozy Finansowej, budżetu, a także opinii o możliwości sfinansowania deficytu.  

Następnie poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 26 stycznia 2022 r.  

o godz. 1300 na dzień dzisiejszy w sposób zdalny. Przekazał, że przez nami Święta 

Bożego Narodzenia, w związku z powyższym poprosił o przyjęcie najlepszych 

życzeń, a nade wszystko zdrowia w tych latach pandemicznych. Dodał, że życzenia 

zdrowia dosyć powszechnie stały się najważniejsze. Życzył również radości oraz 

tego, aby wszyscy uśmiechali się do siebie wzajemnie. Kolejno życzył wszystkiego 

dobrego w nowym 2022 roku, aby było jak najwięcej okazji do wspólnych spotkań, 

nie za pośrednictwem platformy wirtualnej, ale w rzeczywistości. Kolejno udzielił 

głosu p. Staroście.  

P. Starosta podziękowała za zasadnicze głosowanie na budżetem Powiatu 

Pszczyńskiego oraz nad Wieloletnią Prognozą Finansową zamierzeń aż do 2030 

roku, które miało dziś miejsce podczas sesji. Zaznaczyła, że znajdujemy się na progu 

zasadniczych i bardzo głębokich zmian w finansowaniu zadań samorządów 

w Polsce. W związku z tym podziękowała Wysokiej Radzie za zrozumienie. 

Poprosiła, aby życzyć sobie nawzajem tego, że będzie można zrealizować 

zamierzenia zarówno zawarte w uchwale dot. budżetu na 2022 rok, jak wszystkie 

zamierzenia, które zostały wpisane do Wieloletniej Prognozy Finansowej, na które 

Powiat będzie musiał pozyskiwać środki w nowej rzeczywistości, związanej 

z „Polskim Ładem”. Przekazała, że Powiat będzie na pewno zabiegać o środki, 

wyrażając nadzieję, że zaplanowane i przygotowane projekty będą mogły być 

zrealizowane. Dodała, że jest to wielkie wyzwanie dla Zarządu Powiatu, ale również 

wielkie oczekiwanie mieszkańców Powiatu Pszczyńskiego i w tym kierunku będzie 
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zmierzać. Wyraziła nadzieję, że ten duży eksperyment, którego jesteśmy świadkami  

i który jest naszym udziałem, będzie mógł być zakończony pozytywnie inwestycjami. 

Kolejno w imieniu swoim i Zarządu Powiatu Pszczyńskiego dołączyła się do życzeń 

wypowiedzianych przez Przewodniczącego Rady, życząc zdrowia i spędzenia Świąt 

Bożego Narodzenia w rodzinnym gronie, aby można było wejść w Nowy Rok  

ze wzmożoną nadzieją na to, że będzie to lepszy rok i pokonamy trudności związane  

z pandemią i nauczymy się żyć, jak mówią specjaliści pewnie wiele z nami zostanie,  

ale musimy umieć z nim funkcjonować. Przekazała, że życzy, aby był to dużo lepszy 

rok. 

Przewodniczący Rady podziękował przedmówczyni zarówno za informacje, 

jak i życzenia. 

Ad. 12 Zamknięcie obrad XXXV sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego.  

Przewodniczący Rady, życząc dobrych i wesołych świąt, zamknął obrady XXXV sesji 

Rady Powiatu Pszczyńskiego VI kadencji o godz. 1358, wypowiadając stosowną 

formułę.  

Przebieg sesji został zarejestrowany na karcie CF, nagranie stanowi załącznik nr 42 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pszczyńskiego 

Paweł Sadza 

Protokołowała: Aleksandra Folek-Krupnik 


